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Адрес Teta Glass Mould 
29 Ekim Cad. Istanbul Vizyon Park Plaza 5 
Ofis No:91  
34197 Yenibosna Istanbul

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
TETA Glass Mould produces all kind of IS, Press, Blow, TT, Borosilicate, Spinning and Stemware moulds and mould equipments for glass industry by
using highest quality raw material.

TETA Glass Mould utilizes certificated European raw material and delivers the material certificate to its customer before mould production. TETA Glass
Mould offers a longer mould life and better quality.

For the press moulds, TETA uses 1.4057 ESR (Electro Slag Remelted) stainless steel which is designed for Glass Moulds requiring good corrosion
resistance, excellent wear resistance and a high degree of polishibility. High internal cleanliness and homogeneity are provided by the ESR process.

TETA Glass Mould produces Press-Blow, Blow-Blow, NNPB types of IS from grey and nodular cast iron, alloy from non-ferrous metals and nickel alloy.

We are proud of supplying dimensionally stable, heat and wear resistant and longevous IS moulds.

Company Profile of Teta Glass Mould

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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